

# PHILATHEK - Verlagsauslieferung für Sammlerkataloge

PHILATHEK Verlagsauslieferung

## Dickinson, Gary A Postal History of Marks Stamp Company. Editio

A POSTAL HISTORY OF  
MARKS STAMP COMPANY

by  
Gary Dickinson

Preis pro Einheit (StÄ¼ck): €39.00



Published by the British North America Philatelic Society Ltd.

June 2012

Dickinson, Gary A Postal History of Marks Stamp Company.

Edition 2012. A Postal History of Marks Stamp Company presents the story of Canada's preeminent philatelic business during the first half of the twentieth century through a study of its key personnel, led by founder Elly Marks through most of that period, and its publications, along with a detailed analysis of its use of the mails and of its own stationery, which over the years featured some 50 different corner cards. Gary is the author of more than 100 articles and monographs about first day and other philatelic covers in BNA Topics, First Days, PHSC Journal, and other periodicals and is the editor of First Impressions, the newsletter of the BNAPS First Day Cover Study Group.

Ausgabe 2012. Eine Postgeschichte der Marks Stamp Company präsentiert die Geschichte von Kanadas

herausragendem philatelistischen Geschäft in der ersten Hälfte des 20. Jahrhunderts anhand einer Studie seines Schlüsselpersonals, die von Gründerin Elly Marks während des größten Teils dieser Zeit geleitet wurde, und seiner Veröffentlichungen mit einer detaillierten Analyse der Verwendung der Mails und des eigenen Briefpapiers, das im Laufe der Jahre rund 50 verschiedene Eckkarten enthielt. Gary ist Autor von mehr als 100 Artikeln und Monographien über den ersten Tag und andere philatelistische Cover in BNA Topics, First Days, PHSC Journal und anderen Zeitschriften und Herausgeber von First Impressions, dem Newsletter der BNAPS First Day Cover Study Group.

Quelle: Verlagsinfo

[Lieferanteninformation](#)

**Kundenrezensionen:** Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben.  
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben.